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Vragen van het lid Ypma (PvdA) aan de Staatssecretaris van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over het oneigenlijk gebruik van de 
fusiecompensatieregeling (ingezonden 28 november 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met signalen van ouders die wijzen op het oneigenlijk gebruik 
van de fusiecompensatieregeling door scholen, die mogelijk een premie 
ontvangen voor een fusie met een kleine (laatste) school in een dorp en die 
vervolgens na de fusie de kleine school sluiten? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat scholen, vooral in krimpgebieden, moeten samenwer-
ken (waaronder fuseren) om te kunnen bestaan? Hoe beoordeelt u de 
signalen dat scholen door de overheid worden gecompenseerd voor een 
fusie die door het sluiten van een andere school feitelijk niet tot stand komt? 

Vraag 3
Hoeveel gevallen zijn u bekend van scholen die na de fusie en na het 
ontvangen van de fusiecompensatie gefuseerde scholen afstoten of sluiten? 

Vraag 4
Indien er dergelijke gevallen bekend zijn, welke maatregelen gaat u treffen 
om het oneigenlijk gebruik van de fusiecompensatieregeling te voorkomen?
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